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Pan
Artur Kijewski
Radny
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie niebezpiecznej jazdy hulajnogami 
elektrycznymi informuję, że poleciłem komendantowi Straży Miejskiej Kalisza 
podjęcie wzmożonych działań kontrolnych, mających na celu skuteczniejsze 
egzekwowanie obowiązujących przepisów przez użytkowników hulajnóg 
elektrycznych.

Zwróciłem się także z prośbą do komendanta miejskiego Policji w Kaliszu 
o wsparcie w tego typu działaniach Straży Miejskiej Kalisza, biorąc pod uwagę fakt 
dysponowania większą liczbą sił i środków, pozwalających na wyeliminowanie tego 
typu zachowania.

Zapewniam Pana Radnego oraz mieszkańców Kalisza, że dokładam 
wszelkich starań, aby działania służb wpłynęły na poprawę bezpieczeństwa 
pieszych oraz ograniczyły liczbę zdarzeń drogowych z udziałem użytkowników 
hulajnóg elektrycznych.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                          Prezydent Miasta Kalisza
     /…/

   Krystian Kinastowski            



Kalisz, dn. 24 kwietnia 2025 r. 
 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się z interpelacją dotyczącą niewłaściwego poruszania się po chodnikach osób na hulajnogach 

elektrycznych. 

Zgłosili się do mnie mieszkańcy, którzy zwrócili uwagę na niebezpieczeństwo związane ze zbyt szybkim 

poruszaniem się po chodnikach osób na tych pojazdach. Stwarzają oni duże zagrożenie dla życia i 

zdrowia pieszych, szczególnie małych dzieci i osób starszych.  

Zgodnie z przepisami, jazda chodnikiem jest dopuszczalna z uwzględnieniem małej prędkości, 

wyłącznie w wyjątkowych sytuacjach, przy czym kierujący rowerami bądź hulajnogami elektrycznymi 

zobowiązani są do zachowania szczególnej ostrożności i muszą ustępować pierwszeństwa pieszym, 

jeżeli korzystają z drogi dla pieszych i rowerów. 

W związku z powyższym, proszę Pana Prezydenta o podjęcie stosownych działań przez podległe mu 

służby miejskie oraz funkcjonariuszy kaliskiej policji, którzy będą podejmować odpowiednie czynności 

prewencyjne i reagować zgodnie z prawem na łamanie przepisów. Wpłynie to na pewno na poprawę 

bezpieczeństwa pieszych na chodnikach.      

 

Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 

 


